
Protokół  Nr 64 / 2009
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji 

odbytego w dniu 15 grudnia 2009 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 

Przedstawiciele  Urzędu  Gminy:  Wójt  –  Stefan  Traczyk,  Skarbnik  -  Agnieszka  Kurek,  Kierownicy 

Referatów, 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

Proponowany porządek posiedzenia

    
           1. Prace nad projektem budżetu na 2010 rok 

Wójt Stefan Traczyk przedstawił założenie budżetu na 2010 rok.

Komisja wnioskowała do Wójta o przedstawienie w ciągu dwóch dni na piśmie dodatkowych zadań, 

nie ujętych w projekcie z 15 listopada br., do budżetu na 2010 rok ze wskazaniem kwot jakie Wójt by 

na  te  zadania  zaplanował,  czasu  realizacji,  źródła  finansowania,  paragrafu  w  którym  byłyby 

umieszczone oraz kto by je realizował.

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  zapytał  czy  Wójt  odmówił 

Dyrektorowi Ośrodka Zdrowia zapisanych w budżecie środków (80 000 zł), o które wystąpił na piśmie.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  w  budżecie  było  zaplanowane  2,5  mln  zł  kredytów,  Rada 

przegłosowała 400 tys. zł. W związku z powyższym realnie brakuje środków.

Pani  Hanna  Pawłowska  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  przedstawiła  swój  wniosek  do 

budżetu na 2010 rok.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zapytał  kiedy Pani  Dyrektor  dowiedziała  się o zapisach w 

projekcie budżetu na 2010 rok?

Pani  Hanna  Pawłowska  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  powiedziała,  że  nie  otrzymała 

projektu budżetu na 2010 rok.

Komisja wnioskowała do Wójta o wyjaśnienie czy środki sołeckie związane z działalnością GOK są w 

kwocie zaplanowanej w projekcie budżetu na 2010 rok jako datacja dla tej placówki.



Wniosek został przyjęty.

Pani Barbara Markowska Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   przedstawiła swój 

wniosek do budżetu na 2010 rok.

Dyskusja na temat pomocy społecznej.

Komisja wnioskowała  o wyjaśnienie skąd wynika zmniejszenie zasiłków  na świadczenia rodzinne o 

200 tys w dziale Pomoc Społeczna.

Wniosek został przyjęty.

Komisja  wnioskowała   o  zmianę  zakwalifikowania  środków  przeznaczonych  na  remont  Ośrodka 

Zdrowia z dotychczasowych w formie dotacji dla Sp ZOZ na wprowadzone jako zadania inwestycyjne 

przez Urząd Gminy z wykazaniem tego zadania w załączniku inwestycyjnym.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Dyskusja na temat planów zagospodarowania przestrzennego.

Komisja  wnioskowała o  doprecyzowanie  zapisów  przez  Wójta  w  dziale  710,  rozdziale  71004, 

paragrafie 6050 miejscowości, które będą objęte planami na kwotę 100 000 zł w budżecie na rok 2010.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała  o  korektę  nazwy  zadania  ,,Opracowanie  studium  kierunków”  (ten  sam 

paragraf).

Komisja  wnioskowała  o zawarcie w studium zagospodarowania przestrzennego zapisu odnośnie 

alternatywnego przebiegu drogi poza miejscowość Jatne.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Pan Piotr Bartoszewski przedstawił swój wniosek do budżetu na 2010 rok.

Komisja  wnioskowała o doprecyzowanie nazwy:,, regulacji prawnej nieruchomości” o informację jakie 

nieruchomości będą uregulowane i ile sztuk w ramach paragrafu 4300.

Wniosek został przyjęty.



Komisja   wnioskowała  o wskazanie  gdzie  w uchwale  budżetowej  są środki  z  opłaty  adiacenckiej 

według obowiązujących uchwał? Jaka kwota z każdej uchwały jest planowana?

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja   wnioskowała o  wpisanie  w  części  opisowej  przy  każdej  nieruchomości  szacunkowego 

kosztu wpływu ze sprzedaży danej działki. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała o wyjaśnienie dlaczego pomimo że kwota 55.000 zł ze sprzedaży mieszkań w 

Starej Wsi nie wpłynie w tym roku do budżetu nie zaplanowano dochodu z tego tytułu w budżecie na 

2010 rok.

Wniosek został przyjęty.

Komisja  wnioskowała  do Wójta aby środki w kowcie 20 000 zł na uregulowanie sytuacji  prawnej 

Klubu Malucha w Pogorzeli ujął jako niewygasające lub zabezpieczył w przyszłorocznym budżecie.

Wniosek został przyjęty.

Radna Anna Rosłaniec  zapytała  czy w projekcie budżetu na 2010 rok są zaplanowane środki  na 

funkcjonowanie Klubów Malucha w tej samej formie co w 2009.

Dyskusja na temat wynagrodzeń dla Urzędników Gminy.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że nie planuje nowych zatrudnień w 2010 roku.

Komisja  wnioskowała o szczegółowe rozpisanie, uszczegółowienie: paragraf, zadania, cele i kwoty w 

dziale 750, rozdziale 75023 i  75095.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała o udzielenie odpowiedzi na wnioski komisji do piątku.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja  wnioskowała  o uzupełnienie zestawienia wniosków do budżetu zgodnie z wcześniejszym 



wnioskiem Komisji o to czy dany wniosek został uwzględniony i w jakiej części, jeśli nie to z jakiego 

powodu.  Jeśli  zestawienie  to  nie  będzie  uzupełnione  komisja  uzna,  że  Wójt  nie  odpowiedział  na 

wniosek Komisji oraz celowo utrudnia prace komisji.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków niewygasających w roku 2009.

Na pytanie czy inne środki niewygasające są umieszczone w uchwale lub są znane Pani Skarbnik   

odpowiedziała, że tylko wniosek Sekretarza o centralę telefoniczną.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.          

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok.

Komisja wnioskowała o niezdejmowanie środków z przedszkola.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o wykreślenie środków na inspektora nadzoru budowlanego w kwocie 33 000 zł.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o niezwiększanie środków na wynagrodzenia w administracji.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę do projektu.

Komisja  wnioskowała,  aby  pozostałą  kwotę  przeznaczyć  na  zmniejszenie  dochodów  z  tytułu 

sprzedaży nieruchomości.

Komisja zaopiniowała projekt ze zmianami pozytywnie.

                                                                                    Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

  

Piotr Rosłoniec
Sporządziła:

Katarzyna Świderska




